

《单词百科:psychologic是什么意思?psychologic怎么发音?psychologic的解释和用法》

英语单词psychologic是什么意思?psychologic怎么读?psychologic怎么发音?简答网为您整理了psychologic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



psychologic怎么读

psychologic的读音:[saɪkə'lɒdʒɪk]

psychologic的意思

1、adj.心理学的, 心理上的;

psychologic的双语例句

1、A variety of psychologic factors are associated with the development of behaviors characteristic of anorexia nervosa.

很多病因素都与一些神经性厌食症特有的行为有关.

2、Objective To study the effects of chronic eczema treated with pharmaceutical and combined with psychologic therapy.

目的探讨药物并应用心理疗法治疗慢性湿疹的疗效.

3、The diagnosis of ambiguous genitalia should be made early to assign sex and avoid psychologic disorders.

两性生殖器要尽早诊断来选定性别,避免心理异常.

4、The inherent law must be obeyed when we use psychologic al training to cultivate basketball consciousness.

运用心理训练培养篮球意识必须遵循其内在规律.

5、Pain is not only a body reaction , but also a psychologic reaction.

疼痛不仅是躯体事件,更是一种心理事件.

6、Then, we need to pay our attention on the psychologic status of two parts after quarrels?

那么双方争吵完后的心理状况,也是我们接下来需要着重考虑的.

7、Sleep is the physiologic and psychologic need for the body.

睡眠是机体的基本生理和心理需要.

8、Objective To discuss the psychologic intervention ~ , s effect in developing severe patient ~, s sleep.

目的探讨心理干预在促进和改善危重患者睡眠方面的作用.

以上是简答网为您整理的psychologic怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于psychologic的用法、psychologic的释义、psychologic的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/psychologic>